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Problemer med gadelyset

En stor del af kommunens gadelys virker desværre ikke.

Det skyldes, at styresystemet, der styrer vejbelysning, er gået ned. Vi er derfor nødt til at køre 

rundt til de enkelte belysningsskabe for at få lyset på igen, hvilket naturligvis tager noget tid. 

Gadelyset vil derfor komme tilbage løbende, og vi forventer, at det hele virker igen i starten af 

næste uge.
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